
 
  

 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 11 2022/2024 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 

Kirstinedalsskolen, 26. september 2023 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 
 

Møde. NR. 11 – 2022/24 

Tilstede 

Forældre: Martin Vilmann, Mette Sørensen, Kirsten Borchsenius, 

Christina Lund Christiansen, Marianne Dyreholt, Julie Greve Møller 

Jensen 

 

Medarbejdere: Eva Andersen og Kim Møller Heller 

 

Ledelse: Søren Fini Christensen 

 

Elevråd: Nicoline og Dejan 

Afbud 

Forældre: Thomas Christensen, Kevin Larsen, Anders Bruun Sonne, 

Lotte Sanchez 

 

Medarbejdere:  

 

Ledelse: Mette Grønborg Thompson, Lars Frisch 

 

Elevråd:  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt til beslutning 

 

Vi bytter rundt på punkt 3 og 5. 

2. Orientering fra elevrådet 

 

Punkt til orientering 

Formandsskabet har været til møde med 

fælleselevrådet, hvor der har været drøftet 

emner, der kunne være gode at tage op. 

Seksualundervisning og fleksible skoledage. 

Elevrådet ønsker, at der bliver arrangeret 

Sports- eller Idrætsdage uden konkurrencer 

på tværs af skolerne i Køge Kommune.  

Fælleselevrådene skal mødes med 

politikerne og drøfte de 3 mål, og om der 

skal prioriteres anderledes.  

 



 

3. Kapacitetsudfordringer / ændring af 

skoledistriktet 

Drøftelse af hvordan Skolebestyrelsen skal 

agere i forbindelse med 

kapacitetsudfordringerne og et evt. forslag 

om ændring af skoledistrikterne.  

 

Punkt til drøftelse 

 

Bestyrelsen drøftede udfordringerne samt 

konsekvenserne af en evt. distriktsændring.  

4. Fravær blandt medarbejderne 

Drøftelse af årsager til fravær blandt 

medarbejderne samt hvilke tiltag, vi kan 

gøre for at nedbringe fraværet.  

 

Punkt til drøftelse 

 

Ledelsen orienterede om status på 

sygefraværet.  

5. Trivsel i Folkeskolen 

Ledelsen fremlægger resultaterne af 

trivselsmålingen for eleverne i 2023. 

Efterfølgende bedes bestyrelsen drøfte, 

hvordan vi som skole kan arbejde med at 

højne elevtrivslen.  

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

 

Der er en udfordring med elevtrivslen på  

Kirstinedalsskolen,  da vi ligger under 

landsgennemsnittet. Vi tager kontakt til 

skolensvenner.dk og undersøger, om der er 

mulighed for at få voksne, der kan være 

ekstra hænder i klassen. Det er vigtigt, at vi 

fortsat har fokus på at inddrage bevægelse i 

undervisningen.  

6. Økonomi 

Ledelsen orienterer for Kirstinedalsskolens 

økonomi samt Køge Kommunes budget 

2024. 

 

Punkt til orientering 

 

Ledelsen orienterede om Kirstinedalsskolens 

økonomi. Bestyrelsen besluttede, at 

igangsætte arbejdet med at etablere en 

legeplads på området mellem skolegården i 

P1 og skaterbanen.  

 

Ledelsen orienterende om den kommunale 

budgetaftale, hvor Kirstinedalsskolen ikke 

bliver direkte ramt af besparelser. 

Ombygningen af skolen er rykket frem til 

2025. 

7. Nyt fra: 

 

a) Formanden 

 

b) Medarbejderne 

 

c) Ledelsen 

 

 
 

 

Punkt til orientering 

 

A) Intet nyt 

B) Der har været gennemført 

samtaledage med fokus på elevmål. 

Langtidssygdom i blandt personalet 

fylder. 

Udlån af SFO-lokalerne skal 

koordineres med pedellen.  

Der er ansat 2 nye medarbejdere, 

der starter 1/10. 

Der er sendt en fondsansøgning til 

Lærerstandens Brandforsikring med 

ansøgning om dækning af 

uddannelse af 2 skolehunde. 

Vi har temauge med fokus på 

naturfag. Ugen afsluttes med åbent 

hus fredag den 29. september kl. 

14.00-17.00. 

Onsdag den 4. oktober får vi besøg 

af Rasmus Alenkær, der kommer og 



 

holder oplæg om Pædagogisk 

Værtsskab.  

8. Evt Punkter til næste møde: 

Princip for mobiltelefoner og drøftelse af, 

om der skal udarbejdes et princip for 

skærme. 

9. Lukket punkt 

 

 

   

 

Der serveres aftensmad i forbindelse med mødet.  


